

REPUBLIC OF VANUATU

THE LAND SURVEYORS (REGULATIONS) ORDER No. 34 OF 1988

To amend the Land Surveyors (Regulations) Order No.3 of 1985.

IN EXERCISE of the powers contained in section 27 of the Land Surveyors Act No.11 of 1984 I hereby make the following Order:

AMENDMENT OF THE LAND SURVEYORS (REGULATIONS) ORDER No.3 OF 1985

1. The Land Surveyors (Regulations) Order No.3 of 1985 is amended as follows:-

(a) In Regulation 46(1) -

(i) by substituting for Zone C - 8 metres in respect of the minimum road frontage; and

(ii) by substituting for Zone C - Residential - 260 square metres in respect of the minimum area,

of any lot in a subdivision.

COMMENCEMENT

2. This Order shall come into force on the date of its publication in the Gazette.

MADE at Port Vila this 17th day of October, 1988.

W MAHIT

Minister of Lands

REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE NO. 34 DE 1988 SUR LE CORPS DES GEOMETRES (REGLEMENTS)

portant modification de l'arrêté No. 3 de 1985 sur le corps des géomètres. (Règlements).

LE MINISTRE DES AFFAIRES FONCIERES

en vertu des pouvoirs contenus dans l'article 27 de la loi No. 11 de 1984 relative au Corps des géomètres,

A R R E T E :

MODIFICATION DE L'ARRETE NO. 3 DE 1985 SUR LE CORPS DES GEOMETRES
(REGLEMENTS)

1. L'arrêté No. 3 de 1985 sur le Corps des géomètres (Règlements) est modifié comme suit :

(a) A l'article 46(1) :

(i) en remplaçant le chiffre correspondant à la façade minimum pour la zone C par "8 mètres" ;
et

(ii) en remplaçant le chiffre correspondant à la superficie minimum pour la zone C -- (Résidentielle) par "260 m²" ;

de toute parcelle dans un morcellement.

ENTREE EN VIGUEUR

2. Le présent arrêté entrera en vigueur le jour de sa publication au Journal officiel.

FAIT à Port-Vila, le 17 octobre 1988.

W. MAHIT
Ministre des Affaires foncières.